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Mötet hölls i Kommunhuset Markaryd, Sunnerbosalen tisdagen den 28 mars 2023,  
kl. 17.00-19.30. 

  
  Närvarande: 

Shahd Rehawi  Strömsnässkolan´ 
Ream Alshaman Strömsnässkolan 
Alice Kristensson Markaryds skola 
Dejan Gustafsson Markaryds skola 
Vincent Ellehamn Markaryds skola 
Anton Wombell Markaryds skola 

 Enaas Alissa Alkadro KCM 
Siham Fallaha  KCM 
Moises Butoyi  Övrig gymnasieskola. 

 Robin Hansen  UKN 
 Arne Lindman  Ungdomssamordnare 
 Joakim Pohlman Region Kronoberg Länstrafiken §6 
 Thomas Wiking Biblioteksutvecklare §7 
 Ros Marie J Neckö Kultursamordnare §7 
  
 

Återbud var lämnat från Maria S. Lundin, Ester Bukuru och Marie Borglin. 
  
  

Dagordning 
 
§1 Mötet öppnas. 

  §2 Närvaro.  
§3 Dagordningen fastställs. 
§4 Val av justerare. 
§5 Förra mötets protokoll 
§6 Busstider Länstrafiken 
§7 Kulturplan, Biblioteksplan. 
§8 Barnets bästa gäller  
§9 Skolmaten. 
§10 Elevrådsfrågor 
§11 Rapport från UKN 
§12 Instagram konto 

 §13 Övriga frågor. 
§14 Mötet avslutas. 
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 §1. 
 Mötet öppnas. 

Vice ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

 

§2. 

Närvaro.  
Se ovan.. 
 

 

§3. 

Dagordningen fastställs. 
Mötet beslutade att jobba enligt föreslagen dagordning. 

 

§4. 

Val av justerare. 
Vincent Ellehamn utsågs till att jämte ordförande justera dagens protokoll. 

 

§5. 

Förra mötets protokoll. 
Förra mötets protokoll gicks igenom. Frågan om gemensamma friluftsdagar togs åter upp. Frågan 
har lyfts i olika forum men inget beslut är fattat. Robin lyfter åter frågan till politiken. Arne 
påminner skolledningen via mail. Samma sak gäller frågorna om matråd och elevråd. 
Arne har lyft frågan, angående återinförande av tobaksfri duo, i Drogförebyggande gruppen. 
Tanken var ju då att lösa det i digital form istället för det plastkort som tidigare använts. Gruppen 
var mycket positiva till förslaget. Arne har pratat med  It-utvecklaren som lovat att titta på de 
tekniska möjligheterna för detta. 
 

§6. 

Busstider Länstrafiken. 
Joakim Pohlman var inbjuden till mötet i egenskap av sin roll som vice ordförande i 
Trafiknämnden Region Kronoberg. Joakim föredrog en del om hur det fungerar med 
busstrafiken inom länet och även lite om buss - tågtrafik till Halmstad. Han berättade också att 
man inom Trafiknämnden har diskuterat frågan angående busslinjer mot Osby. Diskussion kom 
upp om ändringar i busstidtabellerna. Joakim berättade att man ser över dessa tider två gånger om 
året. Om Ungdomsinskottet lämnar in ett förslag på ändrade tider till honom lovade han att ta 
upp det i Trafiknämnden. Han påpekade dock att det är inte helt lätt att tillgodose allas önskemål 
då det är mycket som ska stämma med t.ex. anslutningar till andra bussar o. dyl. 
 
Frågan om Region Kronobergs ”sommarkort” togs också upp. Detta innebär ett kort som 
kommunen finansierar som gör det möjligt för ungdomar att åka fritt inom Kronobergs län under 
sommarlovet. Intresset har tidigare inte varit så stort bland ungdomarna men det är kanske läge 
att undersöka intresset återigen inför nästa sommar.  
 
Förslagen på ändrade busstider specificeras på nästa möte med Ungdomsinskottet och därefter 
lämnas det in en skrivelse på dessa förslag till Joakim. 
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§7 

Kulturplan, Biblioteksplan. 
Biblioteksutvecklare Thomas Wiking och Kultursamordnare Ros Marie J Neckö var inbjudna till 
mötet. Thomas inledde med att förklara att det var dags att revider och skriva om kommunens 
Kulturplan och Biblioteksplan och att de därför ville ha ungdomarnas syn på vad som ska stå i 
dessa planer. 
Ungdomarna delades upp i tre grupper och fick under tio minuter brainstorma om alla önskemål 
de hade inom området. Därefter föredrog Thomas och Ros-Marie lite om vilka lagar som gäller 
för bibliotek och kultur i kommunen för att sedan ge ungdomarna en ytterligare chans att bygga 
på sina ideér. 
 

§8. 

Barnets bästa gäller. 
Robin ställde frågan till ungdomarna om vad de anser vara en ”lyckad skolgång”. Svaren som 
kom upp var: arbetsro, studieteknik, tryggmiljö både hemma och i skolan och bra lärare. 

 

§9. 

Skolmaten 
På grund av tidsbrist sköts denna fråga upp till nästa möte. 
 

§10 

Elevrådsfrågor 
På grund av tidsbrist sköts denna fråga upp till nästa möte. 

 

§11. 

Rapport från UKN 
Robin berättade att man på nästa UKN ska få besök av kostenheten för att diskutera 
skolmatsfrågor. Vidare berättade han lite om samarbetet mellan UKN och soc. angående 
Kronobarnsmodellen. 

 

§12 

Instagramkonto 
På grund av tidsbrist sköts denna fråga upp till nästa möte. 
 

§13. 

Övriga frågor. 
Erik Shaller  har lämnat Ungdomsinskottet och därmed återstår bara ett formellt beslut från  
elevrådet på Markaryds skola innan Anton Wombell kan ingå i Ungdomsinskottet. 
Det har kommit in en förfrågan från Region Kronoberg angående Ungdomsinskottets medverkan 
i att ta fram en ny länsgemensam regional utvecklingsstratergi. Antingen vill man genomföra 
intervjuer med ungdomarna på dagtid eller digitalt på kvällstid. Ungdomarna föredrar att göra 
intervjuerna fysiskt men i så fall måste det klaffa även med skolans schema. Arne undersöker 
vidare detaljer runt detta och återkommer. Intresse finns hos flertalet ungdomar. 
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§14. 

Mötet avslutas. 
Vice ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  
 

 
  

 
 
 
 
…………………………………………………………………………….. 
Alice Kristensson   vice ordförande  

  
  

………………………………………………………………………………  
Vincent Ellehamn   justerare 
 
 
……………………………………………………………………………. 
Arne Lindman    ungdomssamordnare/sekreterare 


